
 

Tekstforslag til budsjett -og økonomiplan 2025-2028 

1. Panteordning nytt ildsted 300 000 utsettes til 2026. Beløpet overføres til 

innkjøp av gartnertjenester i 2025, utover det UNINOR i dag gjør.  

2. Kommunestyret ber adm se på forslag fra sist behandling av budsjett og 

økonomiplan 2024-2027: Sitat «Kommunestyret ber administrasjonen om 

et administrativt vedtak på å beholde sosiallærer i 50% stilling ved 

omgjøring av allerede tildelte stillingshjemler innen oppvekst og 

kultur.»KS forventer at vedtaket følges opp i 2025.   

3. 750.000 til ny virksomhetsleder adm Helse og omsorg- 2025 flyttes fra 

adm Helse og omsorg til Helse og velferd (500 000) og til Sokndal skole-

sosiallærer 250 000. 1.050.000- 2026-2028 adm Helse og omsorg flyttes 

Helse og velferd (800 000) og til Sokndal skole-sosiallærer (250 000). 

Helse og velferd får i oppdrag å etablere en miljøvaktmester for barn og 

unge. Det ønskes en stilling som kan hjelpe utsatte barn og unge både på 
dagtid, kvelder og helger (fleksibel arbeidstid). Hovedmålet er å motvirke 
utenforskap. Kommunestyret ønsker at stillingen legges inn under psykisk 
helse. Bruken av disse midlene redegjøres det for i referatsak til FS mot 
slutten av året. 

4. Investeringer:750 000 deponi Drageland 2025 strykes og midlene 
overføres utredning nytt banedekke jfr punkt 6 i tekstpunkt til budsjett og 
økonomiplan 2025-2028. 

5.  Investeringsprosjekt oppfølging mulighetsstudie - (Nytt torg) og 

tilhørende låneopptak flyttes til 2026 (8750000)og 2027 (3750000) i 

påvente av en helhetlig plan for utviklingen av sentrum.  

6. Investeringer: Nytt banedekke forventes utført før sesongen starter i 
2026. Kommunestyret ønsker en sak i første møterunde i 2025 hvor en 
tidsplan for dette og arbeidet med området rundt hallen skisseres og 
beskrives samt fast rapportering om temaet i tertialrapportene i 2025. 
Investeringbeslutning tas av KS når utredning og plan for arbeidet er klar. 

7. Overføring til kulturfondet reduseres til 205.000 kroner. Tilskudd til 

Sokndalsdagene økes til 70.000 kroner.  

8. Investeringer: (2500000) Vei for uttak av tømmerskog i Rekedal utsettes 

til 2026 jfr verbalpunkt 18. 

9.  1000000 i mindreforbruk ramme 11 og 12 fordeles slik -2025: 

• Støtte oppstart ungdomsklubben (samarbeid Heroes of Haua og 

Dalane Røde kors) 80 000 



• Frivilligsentralen får 220 000, men det forventes at en i løpet av 

2025 inngår ny oppdatert samarbeidsavtale mellom 

Frivilligsentralen og Sokndal kommune før midlene overføres.  

• Maling Åna-Sira kirke 100 000- og det vil bli tatt kontakt med 

mulige samarbeidspartnere for å undersøke om også de kan bidra 

med støtte.  

• Bekymring for økning av rus blant yngre ungdom. Kommunestyret 

setter av 100 000 til ekstra tiltak mot dette.  Det forventes at noen 

av midlene også brukes til tiltak/hjelp til foresatte som gruppe. 

Bruk av midlene organiseres via politirådet. Bruken av disse 

midlene redegjøres det for i referatsak til FS mot slutten av året.  

• Kultursenteret Gamle skolen 30 000. 

• Eiendomsskatt skal ikke økes i 2025- gjelder også ubebygde tomter 

næring.   

10. Rest mindreforbruk ramme 11 og 12 på 470 000 overføres til resultat.  

11. Kommunedirektøren gis fullmakt til å ta opp lån på inntil kr 39 807 

millioner kroner til best mulig betingelser, jmf skjema §5-5 og 

Kommuneloven §14-15 Lån til egne investeringer.  

 

 

 

Bestilling av saker 

1. Kommunestyret ønsker en sak om barn og unges kommunestyre.  

 

2. Kommunestyret ønsker en sak om rydding av sjøbunnen innenfor moloen 

på Nesvåg hvor steinen eller fjellet som stikker opp i skipsleia blir fjernet.  

 

 

3. Kommunestyret ønsker en sak om mulighetene for Turvei «rundt 

åmodt»-bygd etter undheimsmodellen. (Inn langs Fylkesvei 44 til bunnen 

av Bjånesbakken hvor en fortsetter inn Bjånesveien. Derfra over til  

Linepollen og ut igjen langs den kommunale veien Blåfjellveien)  

 

4. Kommunestyret ønsker en sak om rutiner for å ta imot nye innbyggere til 

bygdo og eventuell oppfølging av disse de første årene. (Gjelder ikke 

flyktninger)  



 

 

5. Kommunestyret ønsker en sak hvor en belyser tiltak for oppfølging av 

studenter, eller andre utflytta «unge» folk fra bygdo hvor målet er at de 

skal flytte «hjem» igjen. 

  

6. Er signaler fra flere hold om at en kan ønske seg kontorplass i Sokndal, da 

gjerne for å unngå mye pendling. Kommunestyret ønsker en sak på hva 

kommunen selv har tilgjengelig av slike kontorer f .eks i det gamle EL 

verksbygget.   

 

 

7. Kommunestyret ønsker en sak hvor en får et forslag på retningslinjer for 

søkbar økonomisk støtte for innbyggere i Sokndal som stiller individuelt 

eller som lag i enten NM,EM eller VM.  

Reglementet skal også inneholde forslag til hvordan Sokndal kommune 

kan markere innsatsen i etterkant av konkurransen.  

 

8. Kommunestyret ønsker en sak som gir en gjennomgang av 

virksomhetsområdet Helse og velferd, med vekt på framtidige behov i 

organisasjonen sett i lys av de kommende demografiutfordringene.  

 

9. Kommunestyret ønsker en sak som gir en gjennomgang av 

virksomhetsområdet Oppvekst og kultur med vekt på framtidige behov i 

organisasjonen sett i lys av de kommende demografiutfordringene.  

 

10.  Kommunestyret ønsker en sak om status på Barstadvannet som 

reservedrikkevannskilde med tanke på rettigheter, avtaleforhold, 

kostnader og eventuelle gebyr. 

 

11. Kommunestyret ønsker en sak på behovet for gartnertjenester og 

konkrete ansvarsområder denne skal dekke utover det som i dag gjøres 

av UNINOR. 

 

12. Kommunestyret ønsker en sak om skolemat til 1-10 trinn på Sokndal 

skole (jfr Eigerøy skole sin modell) og hvor mulighetene for 

foreldrebetaling blir belyst. 

 



13. Kommunestyret ønsker en sak på bygging av «nødbolig» på egen grunn. 

 

14. Kommunestyret ønsker en sak på lukking av brannavvik i sin helhet i 

omsorgsboligene og det totale vedlikeholdsbehovet og kostnadsoversikt.   

 

15. Kommunestyret ønsker en sak hvor en tar kontakt med alternative 

deponier i Sokndal og Åna-Sira for å finne en alternativ løsning til å 

opprette eget deponi.    

 

16. Kommunestyret ønsker en sak om «Gamle skolen» på bakgrunn av 

tilstandsrapporten som er framlagt og forslag til tiltak og 

kostnadsoverslag.    

 

17. Kommunestyret ønsker en sak om rutiner for opprettelse av 

styringsgrupper i forbindelse med investeringsprosjekter, samt status for 

tidligere opprettede styringsgrupper for aktive prosjekter. 

 

18. Kommunestyret ønsker en sak om konsekvenser og etterbruk av 

tømmerdrift i Rekedal, og med vektlegging på rekreasjon og 

turmuligheter før en bevilger penger til hogst.  

 

19. Kommunestyret ønsker en sak om en eventuell opprettelse av en ren 

kommunal frivilligsentral.  

 

 


